
D A G S O R D E N

for

FREDERIKSSUND BYRÅDS MØDE den 8. november 1994 kl. 19.00 i byrådssalen.

129. Skatte- og opkrævningsafdelingens beretning 
for perioden 1/7 1993 til 30/6 1994.

130. Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
følgende beretninger: 
nr. 103.
Revisionsbesøg i perioden fra 29, august til 31. 
august 1994 samt den 17. oktober 1994 
Revisionen har ikke givet anledning til 
bemærkninger, 
nr. 104.
Revision af de sociale regnskaber for 1993 
(Områder uden statsrefusion)
Revisionen har ikke givet anledning til
bemærkninger.
nr. 105.
Revision af de sociale regnskaber for 1993 
(Områder med statsrefusion)
Revisionen har ikke givet anledning til
bemærkninger.
nr. 106.
Revision af årsregnskabet for 1993.
Der er bemærkninger til:
3.1 Anvendelse af EDB-systemer.
3.2 Renter.
3.3 Skatter.

131. Plan- og miljøudvalget indstiller vedrørende 
undersøgelse af forureningsforholdene på 
Frederikssund Havn, at fa. CNS miljø, 
København, antges som rådgiver, samt at der 
til formålet bevilges 75.000 kr, af konto 
00.52.89.3050 (undersøgelse af jordforurening i 
havneområdet), hvor der er afsat 200.000 kr.

132. Kultur- og fritidsudvalget indstiller, at 
Egnsmuseet Færgegårdens anmodning om 
godkendelse til fremtidigt selv at føre sit 
regnskab, godkendes.
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133. Plan- og miljøudvalget fremsender sag
vedrørende ansøgning om opførelse af en 
tilbygning til en eksisterende lade på 
ejendommen Bonderupvej 2.
På udvalgets møde den 25. oktober 1994 
besluttede et flertal at indstille til Frederiksborg 
amt, at der ikke meddeles landzonetilladelse, 
fordi man ikke finder, at bygningen er 
nødvendig for landbrugsdriften på ejendommen 
og dermed efter 5 år vil kunne tages i 
anvendelse til håndværks- og 
industrivirksomhed samt lager- og kontorformål 
m.v.
Indstillingen er begrundet i, at placeringen ud 
fra en planlægningsmæssig vurdering er forkert 
placeret i forhold til de landskabelige 
omgivelser og bygningens eventuelle 
fremtidige anvendelsesmuligheder.
Lis Olsen undlod at stemme og Bente Nielsen 
ønskede sagen forelagt byrådet.

134. Teknisk udvalg ansøger om tillæg til
anlægsbevilling på 750.000 kr. til fortsættelse 
og færdiggørelse af anlægsarbejdet med ny bro 
- Jernbanegade, finansieret over det i 
investeringsoversigten for 1995 afsatte 
rådighedsbeløb.
Der henvises til orientering på byådets møde 
den 9. august 1994 om licitationsresultatet og 
de bevillingsmæssige forholds fordeling med 
1,8 miil. kr. i 1994 og 750.000 kr. i forslag til 
budget 1995.

135. Teknisk udvalg indstiller, at dertil erhvervelse 
af nødvendigt areal forfortovsanlæg m.v. i 
forbindelse med renovering af bro over Sillebro 
å, træffes ekspropriationsbeslutning om 
erhvervelse af ca. 22 m2 facadeareal, der 
tilhører ejeren af ejendommen matr. nr. 145h, 
Frederikssund bygrunde.
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Lukket møde.

136. Teknisk udvalg fremsender forligsaftale 
vedrørende erstatning til ejeren af 
Jernbaneaade 44. matr. nr. 145h.

137. Økonomiudvalget indstiller, at ejendommen 
Lundevej 9 udbydes til salg med 3 
parkeringspladser.



<a>-g/ / 3 £ ,

/3 7,

OtséZjlZ /-é Zo ^


